
Referat fra FU-møde 28-8-2013 

 

Tilstede: Henrik J, Gitt, Mie, Jeanette og Michelle. 

 

Fra formandsgruppemødet. 

Henrik J og Michelle har deltaget i formandsgruppemødet, den 26-8-2013. På dette møde blev der 

primært gennemgået reglerne for forretningsudvalg (distriktsbestyrelse). 

Et af spørgsmålene var om FU er selvsupplerende? Her mener både Jacob Ravnsbo og Jørgen 

Mertz, at det er FU ikke, men at bestyrelsens medlemmer skal vælges på generalforsamlingen. 

DIF’s regler siger det modsatte, det kan man godt. Det vil blive undersøgt nu og det vil samtidig 

blive undersøgt om hvordan klubberne kan stemme. Har en klub en stemme eller en stemme for 

hver 50 medlemmer eller hvordan, det evt. gøres i praksis. 

 

Michelle: 

 Til næste distriktsrådsmøde, som afholdes i HVR den 17.september kl. 19.00, kommer 

Michael fra ”klubmodul” og fortæller om systemet 

 Anne-Mette Binder fra DRF’s bestyrelse kommer også den17.september. 

 

H.J. 

 TREC stævner koordineres nu, som de andre stævner. 

 Bøde på kr. 300,00 for at afleverer propositioner til stævne for sent. Disse skal være 

afleveret til godkendelse, 2 måneder før stævnet. Jævnfør referat fra oktober 2012. 

 

Gitt: 

 Gitt har indkøbt en ny modtager til vores tidtagningsanlæg (7500,00 kr.). Den er testet og 

den fungerer. Den anden modtager er nu til reparation, så vi kan have en reserve. 

 Det blev besluttet at lave en TILBUDSPRIS på leje af det ”det nye anlæg ” til kr. 350,00 for 

stævnerne i distriktet resten af året (2013). Det kræver en ekstra hjælper i dommertårnet og 

mange klubber er ikke helt dus med det endnu. 

 

Jeanette: 

 Er bekendt med, at der har været nedbrud på distriktets hjemmeside. Casper har fikset den 

nu og alt er blevet flyttet over på en anden server. 

 

 

 

Ref: Mie 

 

 

 


